

产品结构

换肤头
离子导电条
状态显示区
电源开关
模式选择键
USB充电接口

◀其他配件▶ ●说明书 ●USB充电线

产品特点

超声波是一种高频机械振动波，他被广泛应用于医疗和美容领域。该机械波具有机械作用、温热作用和催化作用，在低能高频振动时能对人体的皮肤产生温和的共振作用，增强细胞活力和各皮层组织间的通透性，疏通汗腺、收缩毛孔。

超声波清洁美容仪利用超声波和纳米技术，以每秒24000次的震动使分子之间剧烈摩擦，这种震动可深入皮肤使分子之间剧烈摩擦，深层温度升高，细胞代谢旺盛，微循环加速，促进代谢产物向肌外。通过离子流的转换，细胞膜的通透性增强，使半透膜产生胞内原浆微流，是脂肪酰化使CO₂和H₂O脂肪细胞体积减小，同时配合一定的针对性产品，美容效果更加显著。

通过高频振动进行深层按摩，在脂肪运动的同时改善微循环，使脂肪细胞燃烧、裂解转化为代谢产物排出体外，从而达到清洁的效果。采用特制铲型换肤头，能有效进入肌肤下4-7公分，通过精准的震动让美容液变细、雾化，能将这些污垢与多余的皮脂加以乳化，使堵塞在毛孔内的化妆品残渣、汗垢乳化，并随着四溅的水花消除，这种清洁效果更快、更有效。这就是像洗净精密机械的超音波洗净器一样，此种现象也会发生在皮肤上，从而去除角质层，脂肪粒，青春痘等，让你的保养品的养分从此不再浪费，从而让肌肤更好的吸收。

产品特点

- 1 深层清洁、清除老化角质。
- 2 色素分解、淡化色斑。
- 3 深层除皱、增强皮肤弹性。
- 4 促进血液循环和淋巴液新陈代谢。
- 5 增强皮肤细胞的再生能力及通透性。
- 6 按摩皮肤、营养导入、杂色导出。
- 7 对皮肤没有任何的损坏与副作用。
- 8 外形美观、使用方便、操作简单、便于携带。

产品参数

产品名称：超声波美容铲皮机
型号：C-1
额定电压：AC100V-240V 50HZ/6HZ
输出电压：5V/600mA
充电方式：充电式（锂电池）
净含量：本体约99g
功率：2W
尺寸：165*55*15.5MM

充电方法

- 1 USB充电线连接USB接口
产品出前请确认处于关机状态，请定期进行充电。
- 2 插在电脑、适配器（另售）或者手机锂电池的USB接口进行充电
充电中LED灯连续闪烁，充电完毕后LED灯亮请充电前确认锂电池的状态，初次使用前，请取下换肤头的密封膜再进行使用。

充电注意事项

本机长按电源按钮不显示开机状态，请进行充电。产品在运转中会产生“嗒嗒”的提示音，随后会出关机状态，说明电池的电量不足，请立即对产品进行充电。产品在十分钟后会自动处于待机状态，如一分钟不使用，会自动关机。充满电需要大概150分钟左右（初次使用需要充电5小时以上）充电前可连续使用90分钟，建议定期对产品进行充电。

使用方法

清洁模式

- 1 长按2秒电源按钮，接通电源
- 2 按一次选择Cleansing模式
清洁导出模式，建议先使用洁面乳，清洁面部后使用。
- 3 将导出液涂满脸部
- 4 如图2所示，有换肤头进行清洁

保湿模式

- 1 长按2秒电源按钮，接通电源
- 2 按两次选择Moisturizing模式
清洁导出模式，建议先使用面膜，清洁面部后使用。
- 3 将美容液涂满脸部
- 4 如图2所示，用换肤头进行导入

使用方法

提升模式

- 1 长按2秒电源按钮，接通电源
- 2 按三次选择Lifting模式
紧致提升模式建议配合精华液一起使用，效果更佳。
- 3 将精华液涂满脸部
- 4 如图2所示，用换肤头进入提拉

保养及保管方法

- 1 确保本机电源处于关闭状态
- 2 换肤头和主机上的污渍请使用湿纸巾或者酒精进行擦拭
请勿使用稀酸剂、溶剂等具有腐蚀性的化工为产品擦拭本产品
- 3 清洁后，请放置于干燥处进行保管
请勿放置于浴室等潮湿处进行保管
请勿放置于儿童可能够到的地方进行保管

超声波美容铲皮机

使用说明书

产品结构

换肤头
离子导电条
状态显示区
电源开关
模式选择键
USB充电接口

◀其他配件▶ ●说明书 ●USB充电线

产品特点

超声波是一种高频机械振动波，他被广泛应用于医疗和美容领域。该机械波具有机械作用、温热作用和催化作用，在低能高频振动时能对人体的皮肤产生温和的共振作用，增强细胞活力和各皮层组织间的通透性，疏通汗腺、收缩毛孔。

超声波清洁美容仪利用超声波和纳米技术，以每秒24000次的震动使分子之间剧烈摩擦，这种震动可深入皮肤使分子之间剧烈摩擦，深层温度升高，细胞代谢旺盛，微循环加速，促进代谢产物向肌外。通过离子流的转换，细胞膜的通透性增强，使半透膜产生胞内原浆微流，是脂肪酰化使CO₂和H₂O脂肪细胞体积减小，同时配合一定的针对性产品，美容效果更加显著。

通过高频振动进行深层按摩，在脂肪运动的同时改善微循环，使脂肪细胞燃烧、裂解转化为代谢产物排出体外，从而达到清洁的效果。采用特制铲型换肤头，能有效进入肌肤下4-7公分，通过精准的震动让美容液变细、雾化，能将这些污垢与多余的皮脂加以乳化，使堵塞在毛孔内的化妆品残渣、汗垢乳化，并随着四溅的水花消除，这种清洁效果更快、更有效。这就是像洗净精密机械的超音波洗净器一样，此种现象也会发生在皮肤上，从而去除角质层，脂肪粒，青春痘等，让你的保养品的养分从此不再浪费，从而让肌肤更好的吸收。

产品特点

- 1 深层清洁、清除老化角质。
- 2 色素分解、淡化色斑。
- 3 深层除皱、增强皮肤弹性。
- 4 促进血液循环和淋巴液新陈代谢。
- 5 增强皮肤细胞的再生能力及通透性。
- 6 按摩皮肤、营养导入、杂色导出。
- 7 对皮肤没有任何的损坏与副作用。
- 8 外形美观、使用方便、操作简单、便于携带。

产品参数

产品名称：超声波美容铲皮机
型号：C-1
额定电压：AC100V-240V 50HZ/6HZ
输出电压：5V/600mA
充电方式：充电式（锂电池）
净含量：本体约99g
功率：2W
尺寸：165*55*15.5MM

充电方法

- 1 USB充电线连接USB接口
产品出前请确认处于关机状态，请定期进行充电。
- 2 插在电脑、适配器（另售）或者手机锂电池的USB接口进行充电
充电中LED灯连续闪烁，充电完毕后LED灯亮请充电前确认锂电池的状态，初次使用前，请取下换肤头的密封膜再进行使用。

充电注意事项

本机长按电源按钮不显示开机状态，请进行充电。产品在运转中会产生“嗒嗒”的提示音，随后会出关机状态，说明电池的电量不足，请立即对产品进行充电。产品在十分钟后会自动处于待机状态，如一分钟不使用，会自动关机。充满电需要大概150分钟左右（初次使用需要充电5小时以上）充电前可连续使用90分钟，建议定期对产品进行充电。

使用方法

清洁模式

- 1 长按2秒电源按钮，接通电源
- 2 按一次选择Cleansing模式
清洁导出模式，建议先使用洁面乳，清洁面部后使用。
- 3 将导出液涂满脸部
- 4 如图2所示，有换肤头进行清洁

保湿模式

- 1 长按2秒电源按钮，接通电源
- 2 按两次选择Moisturizing模式
清洁导出模式，建议先使用面膜，清洁面部后使用。
- 3 将美容液涂满脸部
- 4 如图2所示，用换肤头进行导入

使用方法

提升模式

- 1 长按2秒电源按钮，接通电源
- 2 按三次选择Lifting模式
紧致提升模式建议配合精华液一起使用，效果更佳。
- 3 将精华液涂满脸部
- 4 如图2所示，用换肤头进入提拉

保养及保管方法

- 1 确保本机电源处于关闭状态
- 2 换肤头和主机上的污渍请使用湿纸巾或者酒精进行擦拭
请勿使用稀酸剂、溶剂等具有腐蚀性的化工为产品擦拭本产品
- 3 清洁后，请放置于干燥处进行保管
请勿放置于浴室等潮湿处进行保管
请勿放置于儿童可能够到的地方进行保管

超声波美容铲皮机

使用说明书

正面

560*100mm

黑色线是成品线

背面

Product structure

Skin head
Ionic conductor
Status display area
Power switch
Mode select key
USB charging interface

◀Other accessories▶ ●The instructions ●USB charging line

Product characteristics

Ultrasonic wave is a kind of high frequency mechanical vibration wave, which is widely used in medical and beauty. The mechanical wave has the mechanical action, the temperature work and catalysis, at low energy high frequency vibration can be on the human skin produce micro resonance effect, enhance the vitality of cells and cortical groups. The permeability between the weaves, dredge sweat glands, shrink pores.

Ultrasonic cleansers and beauty meters use ultrasound and nanotechnology to improve the look. That's 24,000 vibrations per second, which makes the molecules violently rub against each other. Vibrations can go deep into the skin, causing intense friction between molecules and raising the temperature in the deeper layers. High cell metabolism is exuberant, microcirculation is accelerated, promote metabolic to return flow. Through the conversion of ion flow, the permeability of cell membrane is enhanced, so that the semi-permeable membrane produces intracellular or protoplasmic microflow, which is the dissimulation of fatty acids into CO₂ and H₂O fat can reduce the delicate volume, and at the same time will in certain pertinence. Products, beauty effect is more significant.

Through high-frequency vibration for deep massage, in the same fat movement. When improving microcirculation, make fat cell combustion. I ysis into metabolism. The product is discharged from the body to achieve the cleaning effect. Special shovel type a probe, which can effectively enter 4-7 cm under the skin and pass through the acoustic wave. The vibration on fibrils and atomizes the beauty lotion, removing the dirt and excessive burn to be emulsified, so that the plug in the pores of cosmetics residue, sweat. The scale emulsifies and, with the four spatulas removed, this cleanser is more effective. Faster and more efficient. This is ultrasound washing like a precision washing machine. This happens to the skin as well as a s the purifier. To remove. Conspicuous layer, adipose grain, which, let your m ainain the nutrient of article. From now on no longer waste, so that the sk in better absorption.

Product features

- 1 Deeply clean and remove aged cutin.
- 2 Pigment decomposition, fade spot.
- 3 Deeply remove wrinkles and enhance skin elasticity.
- 4 Promote blood circulation and lymphatic metabolism.
- 5 Enhance skin cell regeneration and permeability.
- 6 Massage skin, nutrition import, mottled export.
- 7 No skin damage or side effects.
- 8 Beautiful appearance, easy to use, simple operation, easy to carry.

Product parameters

Product name: ultrasonic beauty peeling machine
Model: C-1
Rated voltage: ac100v-240v 50HZ/6HZ
Output voltage: 5V/600mA
Charging mode: rechargeable (lithium battery)
Net content: body is about 99g
Power: 2 w
Size: 55 * 165 * 15.5 MM

The charging method

- 1 USB charging cable is connected to USB interface
The battery is under full state before shipment. Please charge it before use.
- 2 Plug in the computer, adapter (sold separately) or the phone's lithium battery is charged via a USB port
The LED light flashes continuously during charging, and lights up after charging. Please confirm the status of lithium battery before charging. Before use for the first time, please tear off the sealing film of skin brightening head before use.

Charging precautions

The captain presses the power button and does not show the starting state, please charge. When the product is running, a "beep-beep" note will appear, and then the machine will be shut down. Status indicator that the battery is not enough. Please charge the product immediately. The product will automatically be in standby state after working for 10 minutes, if not used for one minute, it will automatically shut down. It takes about 150 minutes for the product to be fully charged. If it needs to be charged for more than 5 hours in the first use, it can be used continuously for about 80 minutes after being fully charged. It is recommended to charge the product regularly.

Method of use

Cleaning mode

- 1 Long press the power button for 2 seconds to switch on the power
- 2 Select the shaving mode on a one-time basis
It is recommended to use facial cleanser first. Use after cleaning your face
- 3 Apply the product to your face
- 4 As shown in figure 2, there is a brightening head for cleaning

Protect wet model

- 1 Long press the power button for 2 seconds to switch on the power
- 2 Click Moisturizing mode twice
For cleaning export mode, it is recommended to use facial mask first. Use after abs orbing nutrition
- 3 Apply the lotion to your face
- 4 As shown in figure 2, import with the skin brightening head

Method of use

Ascension patterns

- 1 Long press the power button for 2 seconds to switch on the power
- 2 Upon triple selection upon Lifting
Tight lifting mode, recommended with the concentrate. Use together, the effect is better
- 3 Apply the serum to your face
- 4 As shown in FIG. 2, pull in with a brightening head

Maintenance and storage methods

- 1 Make sure the power is off
- 2 Please use wet wipes or alcohol for hair and host stains. Fine wipe. Do not use diluents, solvents and other corrosive chemicals to wipe the product.
- 3 After cleaning, please keep it in a dry place. Do not put in the bathroom and other wet places for safekeeping. Keep out of reach of children.

Ultrasonic beauty peeling machine

Operating instruction

Product structure

Skin head
Ionic conductor
Status display area
Power switch
Mode select key
USB charging interface

◀Other accessories▶ ●The instructions ●USB charging line

Product characteristics

Ultrasonic wave is a kind of high frequency mechanical vibration wave, which is widely used in medical and beauty. The mechanical wave has the mechanical action, the temperature work and catalysis, at low energy high frequency vibration can be on the human skin produce micro resonance effect, enhance the vitality of cells and cortical groups. The permeability between the weaves, dredge sweat glands, shrink pores.

Ultrasonic cleansers and beauty meters use ultrasound and nanotechnology to improve the look. That's 24,000 vibrations per second, which makes the molecules violently rub against each other. Vibrations can go deep into the skin, causing intense friction between molecules and raising the temperature in the deeper layers. High cell metabolism is exuberant, microcirculation is accelerated, promote metabolic to return flow. Through the conversion of ion flow, the permeability of cell membrane is enhanced, so that the semi-permeable membrane produces intracellular or protoplasmic microflow, which is the dissimulation of fatty acids into CO₂ and H₂O fat can reduce the delicate volume, and at the same time will in certain pertinence. Products, beauty effect is more significant.

Through high-frequency vibration for deep massage, in the same fat movement. When improving microcirculation, make fat cell combustion. I ysis into metabolism. The product is discharged from the body to achieve the cleaning effect. Special shovel type a probe, which can effectively enter 4-7 cm under the skin and pass through the acoustic wave. The vibration on fibrils and atomizes the beauty lotion, removing the dirt and excessive burn to be emulsified, so that the plug in the pores of cosmetics residue, sweat. The scale emulsifies and, with the four spatulas removed, this cleanser is more effective. Faster and more efficient. This is ultrasound washing like a precision washing machine. This happens to the skin as well as a s the purifier. To remove. Conspicuous layer, adipose grain, which, let your m ainain the nutrient of article. From now on no longer waste, so that the sk in better absorption.

Product features

- 1 Deeply clean and remove aged cutin.
- 2 Pigment decomposition, fade spot.
- 3 Deeply remove wrinkles and enhance skin elasticity.
- 4 Promote blood circulation and lymphatic metabolism.
- 5 Enhance skin cell regeneration and permeability.
- 6 Massage skin, nutrition import, mottled export.
- 7 No skin damage or side effects.
- 8 Beautiful appearance, easy to use, simple operation, easy to carry.

Product parameters

Product name: ultrasonic beauty peeling machine
Model: C-1
Rated voltage: ac100v-240v 50HZ/6HZ
Output voltage: 5V/600mA
Charging mode: rechargeable (lithium battery)
Net content: body is about 99g
Power: 2 w
Size: 55 * 165 * 15.5 MM

The charging method

- 1 USB charging cable is connected to USB interface
The battery is under full state before shipment. Please charge it before use.
- 2 Plug in the computer, adapter (sold separately) or the phone's lithium battery is charged via a USB port
The LED light flashes continuously during charging, and lights up after charging. Please confirm the status of lithium battery before charging. Before use for the first time, please tear off the sealing film of skin brightening head before use.

Charging precautions

The captain presses the power button and does not show the starting state, please charge. When the product is running, a "beep-beep" note will appear, and then the machine will be shut down. Status indicator that the battery is not enough. Please charge the product immediately. The product will automatically be in standby state after working for 10 minutes, if not used for one minute, it will automatically shut down. It takes about 150 minutes for the product to be fully charged. If it needs to be charged for more than 5 hours in the first use, it can be used continuously for about 80 minutes after being fully charged. It is recommended to charge the product regularly.

Method of use

Cleaning mode

- 1 Long press the power button for 2 seconds to switch on the power
- 2 Select the shaving mode on a one-time basis
It is recommended to use facial cleanser first. Use after cleaning your face
- 3 Apply the lotion to your face
- 4 As shown in figure 2, import with the skin brightening head

Protect wet model

- 1 Long press the power button for 2 seconds to switch on the power
- 2 Click Moisturizing mode twice
For cleaning export mode, it is recommended to use facial mask first. Use after absorbing nutrition
- 3 Apply the lotion to your face
- 4 As shown in figure 2, import with the skin brightening head

Method of use

Ascension patterns

- 1 Long press the power button for 2 seconds to switch on the power
- 2 Upon triple selection upon Lifting
Tight lifting mode, recommended with the concentrate. Use together, the effect is better
- 3 Apply the serum to your face
- 4 As shown in FIG. 2, pull in with a brightening head

Maintenance and storage methods

- 1 Make sure the power is off
- 2 Please use wet wipes or alcohol for hair and host stains. Fine wipe. Do not use diluents, solvents and other corrosive chemicals to wipe the product.
- 3 After cleaning, please keep it in a dry place. Do not put in the bathroom and other wet places for safekeeping. Keep out of reach of children.

Ultrasonic beauty peeling machine

Operating instruction